
 
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 
     Nr 12/2008  w dniu  19 czerwca 2008 roku.  
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.35 zakończono o godz. 16.25. 
 
  

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny 

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny 

4. Andrzej Zając obecny 
 

5. Marceli Marzyński obecny 
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. _______________________ 

2. _______________________ 

3. _______________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Kontrola funkcjonowania i wykonywania zadań w Wydziale Finansów. 

 
  

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

 
-------------------------------------------  

 
 
 

 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczął Przewodniczący, który powitał wszystkich przybyłych                      
i przedstawił porządek posiedzenia. 

Następnie głos zabrała Pani Skarbnik, która przedstawiła informacje dot. Wydziału 
Finansów. Członkowie komisji zostali zapoznani z opiniami RIO dotyczącymi wykonania 
budżetu za I półrocze oraz za cały rok 2007 (stanowią one załącznik nr1 i nr2 do protokołu),  
z opinią RIO do budżetu na rok 2008. Następnie Pani Skarbnik przedstawiła schemat 
organizacyjny wydziału, poinformowała o liczbie pracowników zatrudnionych w wydziale,            
o zadaniach realizowanych na poszczególnych stanowiskach i łącznie przez wydział. 

O godzinie 15.15 posiedzenie komisji opuścił Radny Leszek Bodus. 
Potem członkowie komisji dokonali przeglądu faktur z października i grudnia 2007 roku. 
Członkowie komisji zadawali pytania dotyczące m.in.:, jaka jest częstotliwość 

wystawiania faktur przez firmę Dextel? Czy wydatki na remont balkonu nad starostwem także 
są realizowane przez W. Finansów? Czy czynsz płacony przez najemców obejmuje także 
media? Jak w tym roku kształtują się wpływy z opłat rejestracyjnych? Faktura z firmy 
„Wimcom sc”- czy zakupu dokonano w ramach zapytania o cenę? Jaką nieruchomość 
zakupiono od Urzędu Marszałkowskiego? Czy inne grunty były również nabywane od Urzędu 
Marszałkowskiego? 

Komisja wypracowała 2 wnioski, Przewodniczący poddał je pod głosowanie, każdy z nich 
został przyjęty jednomyślnie – za. 

Na tym protokół zakończono. 
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4.  ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1. Zapytania -------------------------  
 

 
4.2. Opinie  -----------------------------  

 
 

      4.3. Stanowiska  -----------------------  
 
 
4.4. Wnioski: 

 
1) Komisja wnioskuje o przedstawienie informacji dot. kwot wydatkowanych na 

usługi firmy Dextel w roku 2007. 
 
2) Komisja wnioskuje o przedstawienie potwierdzonej  kserokopii umowy z firmą 

Dextel. 
 

 

                                                                                        
 

Protokołował:                                                          Przewodniczący Komisji:                 
    

    Robert Woźniak                                                             Jacek Brzostowski 

                                                                                     

 


